
Referat styremøte Nord 

14.02.23 

Tilstede: 

Morten. Pål Vegar, Hilde, Svein Robert, Bjørn Viggo 

Referent: Hilde 

 

Sak 10/23: Godkjenning av referat 

Ok 

 

Sak 11/23: Eivinds hjørne 

Ikke til stede, dermed ikke gjennomført 

 

Sak 12/23: Terminplan V23 

- Bjørn Viggo: Skryter av dommerløsningen for NNM 

- Suksess til tross for forsinkelser 

 

NM U17: 

- 800 stk totalt påmeldt, 24 jente- og guttelag 

- Påmelding via vipps, funket godt  

- Filming og streaming strengt forbudt under arrangementet 

- Kommer innspill på at filmingsforbudet oppleves veldig strengt og man fjerner muligheten til 

å følge opp idretten for interesserte, og om det er mulig å diskutere dette med forbundet  

- Må holde terminplan Nord oppdatert 

 

Sak 13/23: Regionslag NM 

- Arrangementet var veldig bra 

- Spillerne var skeptiske til reglene først, men det kom seg etter hvert 

- God dialog med forbundet 

- Bra for bredden, og det sikret spilletid 

- Noe manglende ressurser i noen samlinger 

 

Sak 14/23: Barentslag 

- Ikke gutter – Sverige og Finland hadde ikke lag – vanskelig å få det til å passe for alle  

- Styret ønsker å kompensere trenere og lagleder for innsatsen 

- Alt går bra på jentesiden hvor de skal ha teambuilding for å bli enda bedre kjent 



- Ønsker å skape blest rundt Barentslag og kalle det for et landslag sånn at det blir mer 

interessant for spillere som er ukjent med hva et Barentslag er 

- Ønsker å bestemme samlingsdatoene tidligere 

- Bodø og Narvik tok på seg oppgaven selv om det ikke var deres tur 

- Flere land og mange sporter – det blir krevende å finne tid som passer for alle 

 

Sak 15/23: Bruk av region Nords egenkapital 2023/utviklingsmidler: 

- Sende ut til klubbene for å søke som vanlig  

- Morten sender ut til klubbene med frist 10. mars 

- Nye ideer til ting som kan søkes på: 

- Samling i Vesterålen med elitelag 

- Kommer innspill om reisefordeling: De som er lengst unna får dekt mer av reisa 

- Bodøspiller flyttet til Harstad og ønsker å starte volleyballaktivitet der. Ønsker ei turnering i 

Harstad. Spilleren har snakket med Eivind om dette, og opplever å bli sendt videre til andre 

hele tiden og får ikke svar i Harstad-systemet. Er bedriftsturnering i Harstad så det fins 

aktivitet i utgangspunktet. Ønsker å få til ei showturnering i Harstad for å få folk interessert.  

Sak 16/23: Regionmøte og valgmøte 

- Torsdag 27.april 18:00 

Sak 17/23: Neste styremøte: 

- 21. mars 19:15 

 


